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Hvorfor er vi her i dag? 

Fordi vi vil ha vår egen tariffavtale i fred. 

Fordi vi ikke vil akseptere en tariffavtale som er dårligere enn den vi har i 
dag. 

Fordi vi vil ha en avtale som sikrer at utdanning gir uttelling på lønnslippen. 

Vi vil ha en avtale som ivaretar akademisk arbeidskraft. 

Som sikrer at staten kan rekruttere akademikere i konkurranse med privat 
sektor. 

Som sikrer at staten kan bruke lønn for å sørge for at akademikere 
fortsetter, utvikles og trives i staten. 

Derfor er vi her i dag! 

Hei Staten: hør hva vi vil ha! 

 

Hvorfor er vi her i dag? 

Fordi sentral fordeling av lønn aldri har lønt seg for våre medlemmer. 

Fordi like kronebeløp for alle spiser av vår lønnsvekst. Hvert eneste år. 

Og det kan vi dokumentere for alle år mellom 1991 og 2016 

Dit vil vi ikke tilbake 

Det finner vi oss ikke i. 

Derfor er vi her i dag? 

Hei Staten: Hør hva vi vil ha! 

 

  



Hvorfor er vi her i dag? 

Fordi vi er glade i arbeidsgiveren vår. 

Fordi vi er glade i oppgavene våre og ønsker å bidra til gode statlige 
tjenester og god statsforvaltning. 

Fordi vi vet at våre tillitsvalgte og våre ledere er full ut i stand til sammen, å 
bestemme hvordan lønn skal fordeles og brukes 

Vi trenger ikke noe over oss som fra sine høye hester tenker de skal forklare 
oss hvordan vi skal gjøre dette. 

Vi er kunnskapsmedarbeidere for svingende. Ikke hodeløse høns. Vi spiser 
komplekse problemstillinger til frokost 

Derfor er vi her i dag! 

Hei Staten: Hør hva vi vil ha! 

 

Hvorfor er vi her i dag? 

Fordi vi er møkka lei av at vår lønn gjøres til et politisk spill 

Fordi vi er møkka lei av at vår minister bruker vår lønnsutvikling til å tekkes 
LO 

Statsråd Tung forsøker å føre folk bak lyset ved å påstå at dette dreier seg 
om likelønn. 

Grunnen til at en akademiker i Akademikerne kan få bedre lønnsutvikling 
enn en akademiker organisert i LO er ikke at det er to avtaler. 

Grunnen er i så fall at LO-akademikerens lønnstillegg omfordeles til 
grupper med lavere utdanning og kompetanse. Og at det er noe LO faktisk 
vil. 

Det er dette som er sannheten. 

Skam deg Tung. 

Derfor er vi her i dag. 

Hei Staten: Hør hva vi vil ha! 

 



  



Hvorfor er vi her i dag? 

Fordi det er på høy tid at Jonas slipper taket i skjørtekanten til Peggy! 

Vi kan ikke fortsette å ha det sånn at en utvalgt part på arbeidstakersiden 
har klippekort inn i regjeringskontorene. 

Det undergraver den norske modellen. 

Det ødelegger prinsippet om frie forhandlinger mellom likeverdige parter. 

Det undergraver kompetansegrunnlaget for statsforvaltningen og truer i 
siste instans oppslutningen om den moderne velferdsstaten. 

Det kan vi ikke bare stå stille å se på 

Det skylder vi barna våre. 

Det skylder vi framtiden. 

Derfor er vi her i dag! 

Hei Staten: Hør hva vi vil ha! 


